
 
 

                                                           

 

 

Vychází závěrečný zpravodaj, který obsahuje hodnocení jednotlivých oddílů. 
Rozhodl jsem se, že vám je předám v plném znění, jak mi je oddíly zaslaly. 
Takže vám přeji příjemné počteníčko. 

V letošní sezoně nově ustavená soutěž se z našeho pohledu ukázala jako velmi prospěšná 
především proto, že umožnila sportovní konfrontaci dvou krajů v této věkové kategorii a 
zároveň připravuje vzhledem k hracímu systému tyto hráče ke vstupu do soutěží dospělých. 
Mladí hráči a hráčky poznávají díky této změně další kuželny, na které by se možná dostali 
až za několik let. Všechna naše utkání proběhla zcela v pořádku a některé dosažené 
výsledky jsou velkým příslibem do budoucna. Zázemí kuželen kde se hraje na velmi dobré 
úrovni a po sportovní stránce jsme neshledali žádný problém. Vedoucí soutěže zaslouží 
absolutorium za odvedenou práci a výborně zpracovaný zpravodaj. Zároveň překvapuje i 
poměrně značný počet vlastních komentářů od aktérů jednotlivých utkání z čehož by si 
mohlo vzít příklad mnoho oddílů v jiných soutěžích. Lze si jen přát, aby i příští ročník byl 
důstojným pokračovatelem toho právě skončeného. (TJ Dobřany – Koubský Jan) 

Bylo nám ctí, zůčastnit se II.KLD. Podle mého názoru kvalitní, zajimavá soutěž pro mládež. 
Děti měly možnost kouknout se na pěkné kuželny. Zpravodaje byly posílané až nezvykle 
rychle..Jsou přehledné až do  posledního detailu.P.Šlajerovi Jiřimu všechna čest za práci 
kterou si s tim dal. Děkujeme. Doufáme, že se budeme moci zůčastnit i v dalším ročníku. 
Musíme nejdřív vyřešit generační problém. Michal Jan nám vyrostl do juniorské 
kategorie. (TJ Havlovice – Palacký Tibor)           

Letošní ročník 2. KLD Západočeské oblasti proběhl dle mého názoru vcelku bez problémů. 
Kuželny byly dobře připraveny, rozhodčí se snažili řídit utkání, jakoby hráli dospělí, což si 
myslím je velice dobře. Aby si hráči již od počátků svého hraní zvykli hrát podle pravidel. 
Zpracování výsledků bylo rychlé a přehledné. Vše se nalézá na stránkách 
www.skodaplzen.webnode.cz Jedno mínus vidím v tom, že dle mého názoru je hloupost, aby 
byl dorost povinný pro oddíly, které hrají ligovou soutěž dospělých. Toto je pouze malá 
poznámka na okraj. (TJ Slovan Karlovy Vary – Beck Tomáš) 

Vyjádření vedoucí družstva (Lomnice): 
Já jsem byla spokojená s organizací i komunikací, takže vše hodnotím kladně. Jen byly 

nepříjemné ty dlouhé vzdálenosti... 

Zároveň bych chtěl oznámit, že je pravděpodobné, že do příštího soutěžního ročníku TJ 
Lomnice své družstvo dorostu z personálních a organizačních důvodů nepřihlásí. 
Z mého pohledu musím soutěž rovněž hodnotit kladně. Vše probíhalo v pořádku. Zpravodaj 
byl dobrý, jen bylo vidět, že jsi nepoužíval poslední verzi Kinga, kdy je tabulka hned za 
stručnými výsledky. Ovšem to nic na hodnocení Zpravodaje nemění. 



Úroveň soutěže špatná nebyla. Občas byly k vidění slušné výkony jak jednotlivců, tak 
družstev. Ovšem nejsem si jist, zda by výkonnost předních družstev stačila na 1.KLD. 
Samozřejmě, že někde byly k vidění i začátečnické výkony, ale oddíly musí hrát s těmi hráči, 
které mají k dispozici. Celkově musím konstatovat, že společná soutěž úrovni rozhodně 
prospěla. Samozřejmě, že ekonomice už tolik ne, ale sportovní hledisko by zejména 
v případě mládeže, kterou bychom si měli hýčkat, asi mělo převažovat. 
Jedinou připomínku mám k termínu odloženého utkání Havlovice – Dobřany. Připadá mi, že 
odložit utkání na termín posledního kola není vhodné. V okamžiku odložení byly navíc 
Havlovice ještě celkem v popředí tabulky. (TJ Lomnice – ing. Slavík Hanuš)  
 

Sportovní úroveň soutěže rok od roku stoupá. Všechny zápasy se odehrály bez problémů. 
Kvalita rozhodčích je dobrá. Hodu zdar (SKK Rokycany) 

Celá soutěž proběhla pohodově, byla perfektně připravená a v celém jejím průběhu jsme 
nezaznamenali žádný sebemenší problém. 
Zpravodaje – vždy včas, bez chybičky a ve formě hodné 21. století ☺ 
Systém soutěže – určitě je dobře, že si mladí již od začátku zvykají hrát opravdové zápasy a 
ne jen turnaje. Stinnou stránkou celé věci je pohled ekonoma… jezdí se poměrně daleko, 
což pochpitelně stojí dost peněz. (TJ Baník Stříbro – Mgr. Junek David) 
 
Z pohledu vedení oddílu i zúčastněných hráčů, hodnotíme úroveň soutěže kladně. Byli jsme 
spokojeni jak s organizačním zajištěním soutěže řídícím orgánem, tak s úrovní zpravodaje. 
Nezaznamenali jsme ani vážné prohřešky ze strany rozhodčích nebo soupeřů. Příštího 
ročníku se nezúčastníme, protože nám dorostenci poněkud odrostli. Tak ať se vám soutěž i v 
příštím ročníku podaří alespoň tak jako letos. (TJ Lokomotiva Cheb – Pivoňka Miroslav) 
  
Sportovní úroveň dorostenecké 2 ligy oblast Zpč. byla velice dobrá. Dorostenci nastupovali 
k zápasům na všech kuželnách bez problémů a dobře připraveni. 
Případy narušení regulérnosti soutěží se při našich zápasech nevyskytovali. 
Řídící orgán soutěže pracoval pružně a zpravodaj byl zpracován velice přehledně a co 
nejbližším termínu po jednotlivých zápasech. 
Rozhodčí při všech zápasech rozhodovali dle pravidel.  
Jako oddíl jsme přivítali možnost hrát na úrovni zpč. místo krajské. I v příštím roce se znovu 
zúčastníme i když jsme letos museli z důvodu nedostatku dorostenců postup do I. ligy 
odmítnout. 
Technický stav a připravenost všech kuželen z našeho hlediska byl na všech místech 
v pořádku. 
K práci STK nemáme žádné připomínky. (TJ Jiskra Hazlov – Miroslava Utíkalová) 
              
Všem hráčům a trenérům přeji příjemně ztrávené kuželkářské volno.  

          Šlajer Jiří 

Zpracoval: Vedoucí soutěže: Šlajer Jiří, Sadová 567, 345 62 Holýšov, �B: 379 491 520, 
�M: 602 541 472  e-mail: jiri.slajer@centrum.cz Archiv výsledků a dokumentace soutěže naleznete 
na adrese: www.kuzelkyplzen.wz.cz nebo www.skodaplzen.webnode.cz , kde také najdete zápisy o 
utkání. 
 


